

## 收取選民資料通知書

候選人提交提名表格後可索取一套載有有關鄉村登記選民的通信地址的軟複本。

請填妥夾附回條並交回選舉主任。在收到回條後，有關物品將在五個工作天內備妥於選舉主任辦事處以供領取。

請注意，在收取選民通信地址的軟複本時，候選人或其選舉代理人須簽署一份「使用選民資料的承諾書」（見附頁）。

民政事務總署

二零一四年八月

## 回條

致選舉主任：

### 收取選民資料通知書

本人 \_\_\_\_\_ (\* 候選人 / 選舉代理人姓名) 擬索取  
一套載有 \_\_\_\_\_ (鄉事委員會) \_\_\_\_\_ (村)  
(\*原居民代表 / 居民代表) 登記選民的通信地址的軟複本。

如物品已備妥，請致電本人前往收取。

\*候選人 / 選舉代理人簽署： \_\_\_\_\_

\*候選人 / 選舉代理人姓名： \_\_\_\_\_

聯絡電話： \_\_\_\_\_

日 期： \_\_\_\_\_

\* 請刪去不適用者

---

### 只供選舉主任辦事處填寫

選民的資料已經於 \_\_\_\_\_ 月 \_\_\_\_\_ 日備妥，並已於 \_\_\_\_\_ 月 \_\_\_\_\_ 日通知候選人 / 選舉代理人前來領取。

職員姓名： \_\_\_\_\_ 簽 署： \_\_\_\_\_

職 位： \_\_\_\_\_ 日 期： \_\_\_\_\_

## **Notice for Collection of Electors' Information**

Upon submission of nomination form, a candidate may request to obtain a soft copy of the postal address of registered electors of the village concerned.

Please complete and return the attached reply slip to the Returning Officer. Upon receipt of your reply slip, the requested item will be made available for collection at the respective Returning Officer's office in 5 working days.

Please note that when collecting the soft copy of the postal address of electors, candidates or their election agents are required to sign an "Undertaking on the Use of Electors' Information" (see attached).

Home Affairs Department

August 2014

## Reply Slip

To: Returning Officer

### Notice for Collection of Electors' Information

I \_\_\_\_\_ (\* Name of Candidate / Election Agent)  
would like to obtain a soft copy of the postal address of registered electors  
(\*Indigenous Inhabitant Representative / Resident Representative) of the  
\_\_\_\_\_(Village) of the \_\_\_\_\_ (Rural  
Committee).

Please notify me by telephone when the above item is available for collection.

Signature of \*Candidate / Election Agent : \_\_\_\_\_

Name of \*Candidate / Election Agent : \_\_\_\_\_

Contact Telephone Number : \_\_\_\_\_

Date : \_\_\_\_\_

\* Delete where appropriate

---

### For Official Use

The Electors' Information is available for collection on \_\_\_\_\_.

The Candidate / Election Agent has been informed on \_\_\_\_\_.

Name of officer : \_\_\_\_\_ Signature : \_\_\_\_\_

Post : \_\_\_\_\_ Date : \_\_\_\_\_